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Summary in French: meant Algerian legislature put the texts of protectionism

for the cultural heritage of what earned this heritage of particular importance,
especially Ida, given that the future of the nation is not based not on the past, it
is not the past has not lectured him, was to join the texts of this heritage under a
special provision 98-04, a law on the protection of cultural heritage, he put a
range of offenses and penalties deterrent at all tempted to prejudice this human
heritage which is the subject of my study, which focused on the law 98-04 on
the protection of cultural heritage.

Résumé en francais: législateur algérien entend mettre les textes de

protectionnisme pour le patrimoine culturel de ce gagné ce patrimoine d'une
importance particuliere, surtout Ida, étant donné que l'avenir de la nation ne
repose pas sur le passé, il n'est pas passé son pas lui donné des conférences, était
de rejoindre les textes de ce patrimoine vertu d'une disposition spéciale 98-04,
une loi sur la protection du patrimoine culturel, il mit une série d'infractions et

de sanctions dissuasif du tout tenté de porter atteinte a ce patrimoine de



I'humanité qui est le sujet de mon étude, qui a porté sur la loi 98-04 relative a la
protection du patrimoine culturel.
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